
Zápis ze schůze stravovací komise při ZŠ Ch. G. Masarykové Lány,  

konané 6. 11. 2019 

 

 

Přítomni: Mg. Iveta Vrabcová, Jiří Luska, Ing. Ivana Píšová, Ing. Dita Husníková, Lukáš Fejtek, 

Ing. Petr Vrabec, Lenka Šírková, Jitka Bergmannová, Martin Frolík 

Omluveni: -- 

 

 

Program: 

V úvodu přivítala paní ředitelka Mgr. Iveta Vrabcová nové členy stravovací komise a 

představila vedoucího školní jídelna pana Jiřího Lusku. Noví členové byli dále seznámeni 

s vnitřním řádem školní jídelny, s činností stravovací komise, s chodem školní jídelny i se 

stravovacím systémem.  

 

Dalším bobem byla volba předsedy stravovací komise. Jako předseda stravovací komise bude 

ve školním roce 2019/2020 pokračovat ve funkci předsedy Ing. Ivana Píšová.  

 

Diskuze:  

- Stanovení četnosti návštěv školní jídelny a seznámení s formulářem pro hodnocení 

návštěvy školní jídelny. 

- Stravovací komise mapuje úroveň školního stravování, kvality a chuti podávaných 

jídel ve školní jídelně a poskytuje zpětnou vazbu vedení školy a školní jídelně. 

- Stravovací systém – nejčastější odpovědi na otázky, které se vztahují ke stravovacímu 

systému, jsou zodpovězeny na internetových stránkách školy (školní jídelny). 

- Pro komunikaci se stravovací komisí, dotazy a připomínky rodičů zůstává v platnosti 

e-mailová adresa: stravkomlany@seznam.cz 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Píšová  

 


